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Protokół nr XXXIX/18 

z obrad XXXIX sesji Rady Gminy Stargard 

z dnia 27 kwietnia 2018 r. 

 

 

AD 1. SPRAWY REGULAMINOWE 

− OTWARCIE OBRAD XXXIX SESJI RADY GMINY STARGARD 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal dokonał otwarcia obrad XXXIX sesji Rady 

Gminy Stargard w dniu 27 kwietnia 2018 roku o godz. 10.00 

− STWIERDZENIE QUORUM 

Na podstawie listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych 

było 14 radnych, co stanowiło quorum do prowadzenia prawomocnych obrad. 

Swoje spóźnienie zgłosił Radny Maciej Lipka.  

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal przywitał wszystkich przybyłych na obrady 

sesji oraz zaproszonych gości w tym Wicestarostę Stargardzkiego Waldemara Gila, Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych Ryszarda Hadrysia, Naczelnika Wydziału Ruchu Drogowego 

KPP w Stargardzie Nadkomisarza Michała Jaskulskiego, Kierownik Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej Annę Ładniak, również przybyłych w związku z budową ronda 

w Lipniku mieszkańców miejscowości Lipnik, a także Wójta Gminy Kazimierza 

Szarżanowicza, Zastępcę Wójta Jerzego Makowskiego, Skarbnik Gminy Bernadetę 
Opasińską, Sekretarz Gminy Danutę Żygadło, Sołtysów (lista obecności sołtysów stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu), oraz przedstawicieli prasy. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczył Radca Prawny Krzysztof Judek. 

− ZATWIERDZENIE PORZĄDKU OBRAD 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał porządek obrad XXXIX sesji Rady 

Gminy Stargard, jaki radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o terminie sesji, który 

przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

‒ otwarcie obrad XXXIX sesji Rady Gminy Stargard 

‒ stwierdzenie quorum 

‒ zatwierdzenie porządku obrad  

‒ przyjęcie protokołu Nr XXXVIII/18 z obrad sesji Rady Gminy Stargard, która odbyła 

się w dniu 29 marca 2018 r. 

2. Interpelacje radnych 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność gminy 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność gminy 

5. Podjecie uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się prawa użytkowania 

wieczystego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2018 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Stargard na lata 2018 – 2028. 

10. Ocena funkcjonowania transportu lokalnego i podmiejskiego pod kątem potrzeb 

mieszkańców gminy 
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Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 

11. Ocena funkcjonowania biblioteki publicznej, świetlic wiejskich, przedszkoli oraz klubów 

sportowych na terenie gminy 

Stanowisko Komisji Socjalno – Porządkowej i Oświaty 

12. Wykorzystanie środków na promocję Urzędu Gminy w roku 2016  

Opinia Komisji Rewizyjnej 

13. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2017 rok oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań w 2018 r. 

Sprawozdanie przedstawia Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Anna 

Ładniak 

14. Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym 

15. Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym 

16. Odpowiedzi na interpelacje radnych 

17. Wolne wnioski i zapytania 

18. Sprawy różne 

19. Ustalenie terminu następnej sesji 

20. Zamknięcie obrad sesji 

W trakcie odczytywania przez Przewodniczącego Rady Gminy porządku obrad sesji, dołączył 

Radny Maciej Lipka. 

Po odczytaniu porządku obrad, Rada Gminy w obecności już 15 radnych obecnych na sali 

podczas głosowania, 15 głosami „za”, „przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się” 0, przyjęła 

porządek obrad XXXIX sesji Rady Gminy Stargard i według tego porządku obradowała. 

− PRZYJĘCIE PROTOKOŁU NR XXXVIII/18 Z OBRAD SESJI RADY GMINY STARGARD 
Z DNIA 29 MARCA 2018 R. 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal przystąpił do głosowania nad przyjęciem 

protokołu z obrad XXXVIII sesji Rady Gminy z dnia 29 marca 2018 r. bez odczytywania. 

Rada Gminy Stargard jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”, przyjęła protokół z obrad XXXVIII 

sesji Rady Gminy z dnia 29 marca 2018 r. 

AD 2. INTERPELACJE RADNYCH 

Interpelacje nie zostały zgłoszone. 

AD 3. PROJEKT UCHWAŁY NR XXXIX/265/18 W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA 
ZAWARCIE KOLEJNEJ UMOWY DZIERŻAWY NIERUCHOMOŚCI STANOWIĄCEJ 
WŁASNOŚĆ GMINY 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał projekt wyżej wymienionej 

uchwały. 

Następnie z uwagi na brak pytań i uwag, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Rada Gminy Stargard w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania: 

• 15 głosami za, 

• 0 głosów przeciw, 

• 0 głosów wstrzymujących się, 
podjęła uchwałę NR XXXIX/265/18, w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy, która stanowi załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu. 

AD 4. PROJEKT UCHWAŁY NR XXXIX/266/18 W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA 
ZAWARCIE KOLEJNEJ UMOWY DZIERŻAWY NIERUCHOMOŚCI STANOWIĄCEJ 
WŁASNOŚĆ GMINY 
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Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 

własność gminy. 

Następnie z uwagi na brak pytań i uwag, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Rada Gminy Stargard w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania: 

• 15 głosami za, 

• 0 głosów przeciw, 

• 0 głosów wstrzymujących się, 
podjęła uchwałę NR XXXIX/266/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy, która stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

AD 5. PROJEKT UCHWAŁY NR XXXIX/267/18, W SPRAWIE USTANOWIENIA UŻYTKU 
EKOLOGICZNEGO 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał wyżej wymieniony projekt 

uchwały. 

Następnie z uwagi na brak pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Rada Gminy Stargard w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania: 

• 15 głosami za, 

• 0 głosów przeciw, 

• 0 głosów wstrzymujących się, 

podjęła uchwałę NR XXXIX/267/18, w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego, która 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

AD 6. PROJEKT UCHWAŁY XXXIX/268/18, W SPRAWIE USTANOWIENIA UŻYTKU 
EKOLOGICZNEGO 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał wyżej wymieniony projekt 

uchwały. 

Następnie z uwagi na brak pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Rada Gminy Stargard w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania: 

• 15 głosami za, 

• 0 głosów przeciw, 

• 0 głosów wstrzymujących się, 

podjęła uchwałę NR XXXIX/268/18, w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego, która 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

AD 7. PROJEKT UCHWAŁY NR XXXIX/269/18, W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA 
ZRZECZENIE SIĘ PRAWA UŻYTKOWANIA WIECZYSTEGO 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał wyżej wymieniony projekt 

uchwały. 

Następnie z uwagi na brak pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Rada Gminy Stargard w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania: 

• 15 głosami za, 

• 0 głosów przeciw, 

• 0 głosów wstrzymujących się, 
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podjęła uchwałę NR XXXIX/269/18, w sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się prawa 

użytkowania wieczystego, która stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

AD 8. PROJEKT UCHWAŁY NR XXXIX/270/18 W SPRAWIE ZMIAN BUDŻETU GMINY NA 
2018 R. 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał wyżej wymieniony projekt 

uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał Radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Radny Mateusz Jarosz zabrał głos odnośnie zakupu kontenerów i zapytał Wójta, czy 

w kwocie przeznaczonej na kontenery jest wliczone wyposażenie sal lekcyjnych. Wójt 

Gminy Kazimierz Szarżanowicz odpowiedział, że to kwota na zakup kontenerów i nie wie 

czy jest ona wystarczająca, czy też jest niewystarczająca, gdyż jest to czysta symulacja, na 

podstawie zapotrzebowania Pani Dyrektor Szkoły na ilość metrów kwadratowych. Natomiast 

Radny w imieniu Dyrektor Szkoły w Strachocinie zgłosił, że na pewno zabraknie na 

wyposażenie na jedną salę. Wójt odpowiedział, żeby w tej sprawie kontaktowała się Pani 

Dyrektor. 

Natomiast Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia 

Więcek słowem komentarza odniosła się do kwestii problemu z posadowieniem kontenerów 

w Grzędzicach oraz poszukiwaniu jego rozwiązań i w związku z tym mogącymi pojawić się 
dodatkowymi kosztami, co może narażać, iż we wrześniu mogą być one niegotowe. 

Przewodnicząca powiedziała również, że komisja prosiła Wójta, żeby zrobił orientacje na ile 

można byłoby odciążyć szkołę w Grzędzicach tworząc filię szkoły w Koszewie i następnie 

poprosiła o komentarz Wójta, co udało się w tej kwestii ustalić. Wójt Gminy wyjaśnił, że ze 

względu na krótki okres, jaki upłynął od czasu posiedzenia Komisji, jeszcze tej kwestii nie 

przeanalizowano. Kolejno Przewodnicząca Sylwia Więcek zapytała Wójta czy Rada 

Rodziców posiada informację na temat problemu z posadowieniem kontenerów. 

Odpowiadając na zadane pytanie Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz wyjaśnił, że musi 

bardzo ściśle współpracować w tym zakresie z Panią Dyrektor i Radą Gminy. Wójt 

powiedział, że to od Rady zależy, jakie pieniądze i jakie pomysły oraz rozwiązania będą 
zaakceptowane przez Radnych, i myśli, że zbyt duże grono gdyby miało o tym decydować, 
było by to niewskazane W wyniku tej odpowiedzi rozwiązała się krótka dyskusja w kwestii 

przepływu informacji dla Rady Rodziców. Głos zabrała Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej Agnieszka Lenda, która wyjaśniła, że na spotkaniu w szkole w Grzędzicach, 

zobowiązano się do stałego przepływu informacji, i nie chodzi tu by Rada Rodziców 

decydowała. Jednocześnie powiedziała, że Przewodniczący Rady Rodziców powinien mieć 
wiedzę na temat, z jakimi problemami boryka się Rada Gminy oraz, że powinien być ścisły 

kontakt, by ze strony rodziców nie padały zarzuty, że Rada Gminy nie interesuje się szkołą, 
tak jak to miało miejsce na spotkaniu w Grzędzicach. Odpowiadając Wójt Gminy Kazimierz 

Szarżanowicz powiedział, że chce zwrócić uwagę, że dopóki nie będzie ostatecznych 

rozwiązań, każda wersja będzie odbierana przez mieszkańców już, jako zobowiązanie od 

początku do końca, czego chciałby uniknąć. 
Radny Józef Tracz zapytał czy Radni mogą prosić, aby na kolejną sesję Rady wypracować 
decyzję, ponieważ padło kilka propozycji, a żeby podjąć decyzję Radni muszą wiedzieć. Wójt 

Gminy odpowiedział, że na pewno tak. Natomiast Radny Mariusz Sikorski dołączając do 

swojego przedmówcy, zwracając się do Wójta Gminy, zwrócił uwagę, na krótki okres czasu 

pozostający do zrealizowania tego przedsięwzięcia, co wymaga intensywnych działań w tym 

temacie. 

Następnie z uwagi na brak pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Rada Gminy Stargard w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania: 

• 15 głosami za, 
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• 0 głosów przeciw, 

• 0 głosów wstrzymujących się, 

podjęła uchwałę NR XXXIX/270/18, w sprawie zmian budżetu gminy na 2018 r., która 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

AD 9. PROJEKT UCHWAŁY NR XXXIX/271/18 W SPRAWIE UCHWALENIA ZMIANY 
WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY STARGARD NA LATA 2018 – 2028. 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał wyżej wymieniony projekt 

uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał Radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Jako pierwszy głos zabrał Radny Mariusz Sikorski, który przekazał swoją opinię, iż nie jest 

zadowolony z oszczędności, jakie Wójt wykazał na budowie świetlicy w Tychowie. Radny 

Sikorski podkreślił, iż od początku był przeciwny tej inwestycji i uważa, że kwota, jaką 
wykazano jest zdecydowanie za niska oraz, że spodziewał się kwoty w granicach 700 – 800 

tyś. zł. Radny powiedział, iż uważa, że potrzeby są duże i należy trzy razy obejrzeć każdą 
złotówkę, dlatego będzie głosował przeciwko tej uchwale. Nie, dlatego, że jest przeciwny 

zabieraniu pieniędzy z Tychowa, a dlatego, że jest to jego zdaniem za mało. 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz odnosząc się do wypowiedzi Radnego Sikorskiego 

wyjaśnił, że wykazano, które elementy tej budowy zostały wyeliminowane i w tym wykazie 

na 456 tyś. zł zabrakło zagospodarowania terenu i ostateczna kwota to 658 tyś. zł. Taka jest 

kwota, którą wycięto z II etapu. Wobec tej informacji Radny Mariusz Sikorski wnioskując, że 

będzie kolejna zmiana do WPF, powiedział, że się wstrzyma do kolejnego miesiąca. 

Następnie głos zabrała Radna Wiesława Kuśnierz, która także powiedziała, że wstrzyma się 
do kolejnego miesiąca, ponieważ Radni otrzymali obietnicę przy poprzedniej zmianie WPF, 

że otrzymają ścisłe informacje, co z tej inwestycji zostało wykreślone, a co pozostało, i tej 

informacji nie mają. W związku z tym, też będzie przeciw. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że ma taką informację, tylko, że nie została ona skserowana, ale będzie 

w przerwie rozdana. Natomiast Radna Wiesława Kuśnierz odpowiedziała, że informacja jest 

po to żeby na jej podstawie podjąć decyzję, a nie decyzję się podejmuje, a informację dostaje 

potem. 

Kolejno głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda, która 

odniosła się jeszcze do zmiany w budżecie kwoty 90 tyś. zł, na remont sali obrad Rady 

Gminy i poprosiła, aby wyjaśnić mieszkańcom skąd wynika ta zmiana. Przewodniczący Rady 

Gminy poprosił o wyjaśnienie Wójta Gminy, który powiedział, że kwota ta jest potrzebna, by 

spełnić wymogi przepisów ustawy, co wiąże się z przystosowaniem i wyposażeniem sali do 

nagrywania i transmisji obrad sesji na żywo. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przełożył ten punkt obrad do czasu otrzymania przez 

Radnych od Wójta Gminy, informacji na temat oszczędności dotyczących inwestycji 

w Tychowie. 

Wobec powyższego oraz obecności zaproszonych gości i mieszkańców Lipnika 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do punktu 18 porządku obrad. 

AD.18 SPRAWY RÓŻNE 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal na początek oddał głos w temacie dróg 

powiatowych Wicestaroście Waldemarowi Gilowi. 

Wicestarosta Waldemar Gil poinformował, że 12 kwietnia 2018 r. Zarząd Powiatu podjął 
uchwałę dotyczącą opracowania Planu rozwoju sieci dróg powiatowych. Następnie omówił 

przepisy prawne dotyczące dróg, w tym dróg powiatowych, odnosząc się w czasie, od 

momentu powstania powiatów do chwili obecnej. Wicestarosta w swojej wypowiedzi odniósł 

się także, do kwestii problemów z finansowaniem dróg oraz środków finansowych, jakie 
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powiat przeznacza w budżecie na inwestycje i remonty oraz utrzymanie bieżące dróg 

powiatowych. W następnej części swojej wypowiedzi Wicestarosta omówił stan dróg 

powiatowych oraz koszty, jakie potrzebne są na remonty bieżące, a także odniósł się do 

planowanych inwestycji i zamierzeń Powiatu na terenie gminy Stargard. 

Następnie po wypowiedzi Wicestarosty Radni rozpoczęli pytania i uwagi odnośnie stanu dróg 

powiatowych. 

Radny Mariusz Klewin pytał o perspektywy na przyszłe lata odnośnie dróg Nr 1726 i Nr 1730 

to jest Kiczarowo – Ulikowo – Pęzino i Pęzino – Trzebiatów – Krąpiel, zwracając uwagę na 

dofinansowanie ze strony powiatu do dróg w mieście. Wicestarosta odpowiadając w kwestii 

dofinansowania do dróg w mieście wyjaśnił, że odbywa się to na zasadzie współpracy między 

samorządami. Natomiast w odniesieniu do dróg powiatowych powiedział, że Powiat nie 

posiada środków na ich przebudowę i będą uwzględnione tylko w utrzymaniu bieżącym. 

Przewodniczący Jarosław Kornet zgłosił uwagi do bieżącego utrzymania drogi powiatowej 

w Poczerninie oraz utrzymywania poboczy, co ma wpływ na pogarszający się stan dróg.  

Radny Józef Tracz powiedział, że przedstawione przez powiat działania są niepokojące, 

zwłaszcza, że większość przedstawionych informacji dotyczy miasta, natomiast drogi na 

terenie gminy w większości stanowią drogi uzupełniające. Radny powiedział, że prowadzi 

korespondencję w sprawie wymienionych wcześniej dróg Nr 1726 i Nr 1730, które były 

w dosyć dobrym stanie do czasu, kiedy zostały zniszczone kilkoma objazdami w czasie 

wypadków. Drogi te są w bardzo złym stanie, który stwarza niebezpieczeństwo dla ich 

użytkowników zwłaszcza przy przejazdach kolejowych. Radny zapytał o szanse na remont 

tych dróg fragmentami. Odpowiadając Wicestarosta powiedział, że może powtórzyć, iż 
powiat nie dysponuje takimi pieniędzmi, by w ten sposób remontować drogi, ponieważ 
powiat ma ograniczone dochody. Kolejno Przewodnicząca Sylwia Więcek odniosła się do 

zwiększenia środków na utrzymanie bieżące dróg oraz pytała, na jakim jest to etapie oraz czy 

wcześniej zaplanowane środki na ten cel w kwocie 300 tyś. zł, zostały już wyczerpane. 

Odpowiadając na zadane pytania odpowiedzi udzielił Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych 

Ryszard Hadryś, który poinformował, że zostało umieszczone ogłoszenie z terminem 

otwarcia z dniem 11 maja i myśli, iż podpisanie umowy nastąpi pod koniec maja, a prace 

rozpoczną się niezwłocznie po jej podpisaniu. Jeżeli chodzi o realizacje napraw ze środków 

wcześniej planowanych, to środki te jeszcze się nie wyczerpały, a naprawy są prowadzone na 

drogach o większym natężeniu. Następnie Dyrektor odniósł się do kosztu remontów 

i posiadanych środków oraz współpracy z gminami przy tych inwestycjach i możliwościach 

pozyskania środków na te inwestycje przez gminy. Następnie do wypowiedzi Dyrektora 

odnośnie remontów dróg i udziału gminy, odniósł się Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz, 

który powiedział, że w znacznej części nie zgadza się, co do tej wypowiedzi. Jednocześnie 

powiedział, że uważa, iż gmina powinna finansować remonty dróg powiatowych, a może 

partycypować w kosztach 50 na 50, do remontów i inwestycji dotyczących dróg powiatowych 

przebiegających przez miejscowości gminne w zakresie poprawy bezpieczeństwa na tych 

drogach. 

Kolejno Przewodnicząca Sylwia Więcek zmieniając temat odniosła się do prowadzonej 

obecnie przez Powiat inwestycji budowy ronda w Lipniku, i w związku z tym, pytała o plany 

odnośnie komunikacji dla mieszkańców Koszewa. Również Przewodnicząca Agnieszka 

Lenda odniosła się do tej inwestycji oraz spotkań i korespondencji w sprawie alternatywnej 

możliwości wyjazdu dla mieszkańców Lipnika, którzy mają problemy z wyjazdem 

z miejscowości. Przewodnicząca podziękowała za tę inwestycję, ale i poprosiła o pomoc 

i współpracę obu samorządów w rozwiązaniu obecnego problemu. Przewodnicząca pytała jak 

będzie wyglądać sytuacja na czas planowanego całkowitego wyłączenia przejazdu przez to 

skrzyżowanie oraz o harmonogram prac, ponieważ mieszkańcy nie mają takiej wiedzy. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu mieszkańcom miejscowości Lipnik. 

Przybyli na obrady mieszkańcy Lipnika mówili o problemach komunikacyjnych 

miejscowości Lipnik związanych z trwającą inwestycją budowy ronda, oraz uciążliwościach 

spowodowanych przez objazdy po ich prywatnych drogach wewnętrznych. Mieszkańcy pytali 

o rozwiązanie tych problemów w wyniku, czego rozwiązała się dyskusja w tym temacie. 

Mieszkańcy odnosząc się do planowanych etapów inwestycji pytali o rozwiązania, które 

pozwoliłyby wyeliminować te uciążliwości. Pytali jak będzie wyglądać sytuacja w przypadku 

potrzeby dojazdu do miejscowości służb ratunkowych do nagłych wypadków. Kolejno 

zwrócili uwagę na dojazd firm komunalnych w zakresie odbioru odpadów na czas trwania tej 

inwestycji oraz braku informacji, co do samego przebiegu etapów inwestycji. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się o przedstawienie i doprowadzenie do rozwiązań, 
które ułatwią mieszkańcom dojazd. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych odnosząc się do propozycji mieszkańców do 

wyrównania drogi w kierunku wiaduktu, by mieszkańcy mogli z niej korzystać i przejeżdżać 
dalej w kierunku na Szczecin przez Kunowo, podkreślił, że jeżeli zostanie ona wyrównana, 

nie będzie to oznaczać, iż jest to jakakolwiek trasa objazdu, ponieważ objazd musi być 
wyznaczony zgodnie z prawem. Dyrektor również odniósł się do kwestii planowanego 

zamknięcia przejazdu na okres około miesiąca i powiedział, że jest teraz rozpatrywana na 

wniosek wykonawcy możliwość wahadłowego rozwiązania tej sytuacji. Poinformował 

również, że okres realizacji samego ronda jest przewidziany do końca czerwca, co będzie 

zbieżne z oddaniem do użytku drogi wojewódzkiej nr 142 i pojawienia się alternatywnego 

przejazdu do Szczecina. Dyrektor Zarządu zadeklarował w ramach współpracy wyrównanie 

drogi gminnej i umożliwienie dojazdu przez Kunowo. 

Przewodnicząca Agnieszka Lenda powiedziała, że chce uzyskać informację zarówno od 

władz Powiatu i Gminy, co dalej w sprawie ulicy Spokojnej i dopuszczenia tam lewoskrętu. 

Kolejno Wicestarosta powiedział, że nie przewiduje dopuszczenia lewoskrętu. Następnie na 

temat dopuszczenia lewoskrętu w ulicę Spokojną odniósł się Naczelnik Wydziału Ruchu 

Drogowego Nadkomisarz Michał Jaskulski, który poinformował, że jeżeli będzie taki 

wniosek o dopuszczenie tego lewoskrętu, to opinia policji będzie negatywna. Naczelnik 

wyjaśnił, iż najlepszym rozwiązaniem będzie utwardzenie tej drogi w kierunku Kunowa. 

Zdaniem przedstawiciela policji powstanie lewoskrętu od Stargardu w kierunku Lipnika 

spowoduje dużo większe zagrożenia i niebezpieczeństwo, nie dla kierujących, tylko dla tych 

niechronionych uczestników ruchu drogowego, niż jest to w tej chwili. W kwestii drogi 

Spokojnej odniósł się Zastępca Wójta Gminy, który powiedział, że zgodnie z planem 

miejscowym jest to droga ślepa. 

Następnie w toku dyskusji zwrócono uwagę na niezgodne z przepisami korzystanie 

z martwego pasa przez kierujących. Przewodnicząca Agnieszka Lenda natomiast zapytała 

Naczelnika Wydziału Ruchu Drogowego o możliwość spowodowania zamiany w ruchu, 

jeżeli chodzi o ścieżkę rowerową. Naczelnik odpowiedział, że jest to możliwe poprzez zmianę 
organizacji ruchu przez zarządcę drogi. Kolejno dyskusja dotyczyła tematu spowolnienia 

ruchu na ścieżce rowerowej. Na pytanie Przewodniczącej Agnieszki Lendy, czy może liczyć 
na zmianę ruchu na ścieżce rowerowej przez zarządcę drogi, Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych odpowiedział, że nie, ponieważ, nie jest to zgodne z prawem. 

Na zakończenie dyskusji Wicestarosta Waldemar Gil odniósł się do przestrzegania przepisów 

prawa. Natomiast Wójt Gminy podziękował Staroście za przybycie na sesje oraz powiedział, 

że jeżeli będzie taka wola, gmina wystąpi o zjazd na drogę powiatową, i niezależnie od tego, 

należy doprowadzić do przejezdności dróg Spokojnej i Brzozowej, a ponadto drogę Spokojną 
doprowadzić do przejazdu, w stronę Kunowa, tak jak to zadeklarował Starosta. 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal po 15 minutowej przerwie o godzinie 13.00 

wznowił obrady sesji i powrócił do punktu nr 9 porządku obrad. 
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AD 9. PROJEKT UCHWAŁY NR XXXIX/271/18 W SPRAWIE UCHWALENIA ZMIANY 
WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY STARGARD NA LATA 2018 – 2028. 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal ponownie odczytał wyżej wymieniony 

projekt uchwały i zapytał Radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 

w związku z otrzymaną informacją dotyczącą szczegółowego zmniejszenia kosztów budowy 

świetlicy w Tychowie i wcześniejszą wypowiedzią Radnego Mariusza Sikorskiego w tej 

sprawie, zapytała Skarbnik czy przyszły projekt do zmiany w WPF będzie przewidywał, 

pomniejszenie różnicy, która wynika z przygotowanej informacji. Odpowiadając Skarbnik 

Gminy Bernadeta Opasińska powiedziała, że jeżeli wpłynie wniosek to będzie zmiana 

i zostanie jeszcze zmniejszona wartość inwestycji, to na pewno przygotuje projekt na 

następną sesję. 
Następnie Przewodnicząca Komisji Sylwia Więcek zapytała Skarbnik czy jeżeli zdarzyłoby 

się, że projekt tej uchwały nie zostanie podjęty czy będzie to rzutować na zakup kontenerów 

do miejscowości Grzędzice i Strachocin. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że jeszcze nie ma wiedzy, jaki będzie koszt. Jeżeli okaże 

się, że wartość będzie wyższa, nie będzie można zrobić zapytania ofertowego czy też 
przetargu. Natomiast Radna Małgorzata Cieplak wyjaśniła Skarbnik Gminy, że Radnym 

chodzi o to, czy, nie podjęcie zmian do WPF, będzie miało wpływ na podjęte wcześniej 

zmiany do budżetu. Skarbnik wyjaśniła, że jest to jednoznaczne i kolejno powiedziała, że 

jeżeli okaże się, że wartość na zakup kontenerów będzie większa, to nie rozpocznie się proces 

zakupu kontenerów. Następnie Skarbnik powiedziała, że jeżeli chodzi Radnym o to, że 

podjęto zmiany w budżecie, a nie zostaną podjęte zmiany do WPF i czy będzie to zgodne czy 

nie będzie przeszkadzało w realizacji do tej wysokości, którą uchwalono uchwałą budżetową, 
uważa, również, że nie powinno to wpłynąć na negatywną opinię RIO, dlatego, że, WPF 

powinien być zgodny w okresie sprawozdawczym do wartości przyjętych w budżecie, co do 

czterech podstawowych pozycji długu, rozchodów, przychodów i wyniku finansowego. 

Skarbnik wyjaśniła, że wynik się nie zmieni, bo zwiększa dochody i wydatki o tą samą 
wartość. Natomiast ważnym punktem tej uchwały, na pewno będzie informacja RIO, że te 

wartości nie są zgodne, co do uchwały, na koniec okresu sprawozdawczego miesiąca 

kwietnia. Skarbnik powiedziała, że nie myśli, by była negatywna opinia do podjętego 

projektu uchwały, bo rozpatrując RIO nie ma powodów dać negatywnej opinii, bo rozumie, 

że WPF w tym momencie nie jest uchwalany, bo rozpatrują jedną uchwałę, która będzie 

zaopiniowana pozytywnie. Nie niemniej jednak Skarbnik powiedziała, że chciała ustalić te 

wartości w WPF na koniec tego okresu jednolicie, żeby pokazywało to samo, w WPF, co 

w budżecie po zmianach podjętych uchwałą, ze względu na podatek, który RIO nakazała 

zapłacić i wykazać w sprawozdaniach na koniec tego okresu. Zwiększenie i zmniejszenie 

wartości wydatków i dochodów, nie wpływa na wynik finansowy, który pozostaje na tym 

samym poziomie. 

Następnie Radny Mariusz Sikorski odniósł się do informacji o inwestycji w Tychowie, 

którą otrzymali radni i zapytał czy kwota 228 tyś zł na wyposażenie w sprzęt i urządzenia, to 

jest cała kwota. Wójt Gminy odpowiedział, że jest to cała kwota, według tego, co wykazano.  

Kolejno Radny Maciej Lipka odnosząc się do przedmiotowej informacji podniósł kwestię 
dotyczącą zmniejszenia kosztów z instalacji przeciw pożarowej oraz zapytał, czy to, co 

pozostanie będzie spełniać obowiązujące wymogi przepisów i bezpieczeństwa. Natomiast 

Radny Mariusz Klewin odniósł się do kwestii, czy jest to zdjęta cała kwota, czy tylko jej 

część. 

Wobec braku innych uwag i zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie powyższy projekt uchwały. 

Rada Gminy Stargard w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania: 
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• 10 głosami za, 

• 0 głosów przeciw, 

• 5 głosów wstrzymujących się, 
podjęła uchwałę NR XXXIX/271/18 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Stargard na lata 2018 – 2028, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

AD 10. OCENA FUNKCJONOWANIA TRANSPORTU LOKALNEGO I PODMIEJSKIEGO 
POD KĄTEM POTRZEB MIESZKAŃCÓW GMINY 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal poprosił Przewodniczącą Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwię Więcek o przedstawienie opinii Komisji 

do powyższej informacji. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
przedstawiła opinię Komisji do wyżej wymienionego tematu, w brzmieniu jak niżej: 

Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu w dniu 23 kwietnia 

2018 r. przeanalizowała informację dotyczącą funkcjonowania transportu lokalnego 

i podmiejskiego pod kątem potrzeb mieszkańców gminy. Komisja wyrażając swoją opinię, 
powyższą informację przyjęła. 

AD 11. OCENA FUNKCJONOWANIA BIBLIOTEKI PUBLICZNEJ, ŚWIETLIC WIEJSKICH, 
PRZEDSZKOLI ORAZ KLUBÓW SPORTOWYCH NA TERENIE GMINY 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal poprosił o przedstawienie stanowiska 

Przewodniczącego Komisji Socjalno – Porządkowej i Oświaty. 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet przedstawił 

opinię Komisji do wyżej wymienionego tematu, w brzmieniu jak niżej: 

Komisja Socjalno – Porządkowa i Oświaty na posiedzeniu w dniu 24 kwietnia 2018 r. 

zapoznała się z informacją dotyczącą funkcjonowania biblioteki publicznej, świetlic 

wiejskich, przedszkoli oraz klubów sportowych na terenie gminy. Komisja wyrażając swoje 

stanowisko, powyższą informację przyjęła. 

Następnie Przewodniczący Komisji Socjalno – Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet, 

wyjaśnił, że podczas dyskusji dotyczącej informacji o funkcjonowaniu bibliotek, zawarto 

duży wskaźnik wypożyczeń w bibliotece w Sownie, na co wpływ ma to, iż jest ona połączona 

z biblioteką szkolną. Natomiast, jeżeli chodzi o funkcjonowanie klubów sportowych to 

Przewodniczący Komisji powiedział, iż zauważono dużą rozbieżność w finansowaniu klubów 

i jako przykład do porównania podał drużyny z Krąpiela, gdzie dofinansowanie wynosi 

37 tyś. zł i z Pęzina, gdzie dofinansowanie wynosi 26 tyś. zł. 

Radny Krzysztof Kowalczyk odnosząc się do podanego przykładu, wyjaśnił, że drużyna 

LZS Krąpiel, pół sezonu grała w klasie okręgowej, gdzie było więcej wyjazdów i były 

zwiększone wymogi, jeżeli chodzi o utrzymanie dwóch drużyn. Stąd też wyższa kwota 

dofinansowania. 

AD 12. WYKORZYSTANIE ŚRODKÓW NA PROMOCJĘ URZĘDU GMINY W ROKU 2016 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal poprosił o przedstawienie opinii 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przedstawiła opinię Komisji do 

wyżej wymienionego tematu, w brzmieniu jak niżej: 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 25 kwietnia 2018 roku zapoznała się z informacją 
dotyczącą wykorzystania środków na promocję Urzędu Gminy w roku 2016 i Komisja 

wyrażając swoją opinię, powyższą informację przyjęła. 
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AD 13. SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI ZADAŃ Z ZAKRESU WSPIERANIA RODZINY ZA 
2017 ROK ORAZ PRZEDSTAWIENIE POTRZEB ZWIĄZANYCH Z REALIZACJĄ ZADAŃ 
W 2018 R. 

Przygotowane sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2017 rok oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań w 2018 r. stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

Wobec braku pytań i uwag ze strony Radnych oraz potrzeby zreferowania przygotowanego 

sprawozdania, które Radni otrzymali z materiałami na sesję, Przewodniczący Rady Gminy 

Edward Kosmal podziękował Kierownik Gminnego Ośrodka Opieki Społecznej Annie 

Ładniak za przygotowanie sprawozdania oraz przybycie na obrady. 

AD 14 INFORMACJA WÓJTA GMINY NA TEMAT DZIAŁALNOŚCI W OKRESIE 
MIĘDZYSESYJNYM 

Radni otrzymali pisemną informację Wójta Gminy dotyczącą wykonania zadań przez Gminę 
w okresie międzysesyjnym oraz zestawienie Zarządzeń Wójta Gminy Stargard. Informacja 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz zabierając głos poinformował w uzupełnieniu 

do informacji, którą radni otrzymali, w jakich spotkaniach i uroczystościach uczestniczyli 

z Zastępcą Wójta Jerzym Makowskim, a mianowicie: 

‒ 17 kwietnia Zastępca Wójta podpisał akt notarialny przejęcia z KOWR dz. nr 44 

w Krąpielu, 

‒ 18 kwietnia w szkole w Pęzinie odbył się 18 Turniej 6 po 6, 

‒ 18 kwietnia szkoła Małkocin zorganizowała w Książnicy Stargardzkiej wernisaż 
malarstwa prac uczniów pod tytułem „Jan Brzechwa w krainie mandali”, 

‒ 19 kwietnia w szkole w Strachocinie odbył się turniej ekologiczny pn. „Wybieram wodę”, 

‒ 20 kwietnia w Pęzinie odbyła się wizyta z okazji jubileuszu 50-lecia pożycia 

małżeńskiego, 

‒ 23 – 25 kwietnia na terenie gminy trwała akcja kurierska doręczania wezwań do wojska, 

‒ 26 kwietnia Zastępca Wójta podpisał akt notarialny na zamianę drogowych działek 

gruntowych z Agrofirmą Witkowo, 

‒ 26 kwietnia Zastępca Wójta również podpisał akt notarialny na sprzedaż lokalu 

mieszkalnego na rzecz najemcy. 

Następnie Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz przedstawił informację o wniosku złożonym 

przez Wodociągi Zachodniopomorskie do Wód Polskich odnośnie proponowanych stawek za 

wodę i za ścieki. Obecna stawka za m
3
 wody wynosi 3,33 zł. Według wniosku proponowane 

są stawki za wodę na kolejne trzy lata. Od maja do maja kolejnego roku w wysokości 3,84 zł, 

na kolejny rok 4,00 zł i w trzecim roku obowiązywania 4,05 zł. Natomiast, jeżeli chodzi 

o ścieki, to obecna stawka za m
3
 wynosi 9,80 zł, a propozycja na najbliższy rok to 10,29 zł, 

w drugim roku obwiązywania 10,47 zł i trzecim roku obowiązywania 10,55 zł. Zgodnie 

z obowiązującymi przepisami Rada Gminy nie ustala już stawek. Wójt Gminy powiedział 

również, że Związek Miast Polskich złożył protest odnośnie niekonstytucyjności tej ustawy 

w zakresie ustalania stawek za wodę i ścieki. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal zapytał, czy radni mają pytania 

do informacji Wójta Gminy. 

Radny Mariusz Sikorski odnosząc się do informacji Wójta Gminy dotyczącej wykonania 

zadań przez Gminę w okresie międzysesyjnym, zapytał Wójta skąd wynika różnica w kwocie 

o dofinansowaniu drogi w Grzędzicach, ponieważ w informacji tej jest podany całkowity 

koszt inwestycji z wniosku o dofinansowanie 14 109 368,79 zł, a w informacji dotyczącej 
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realizowanych inwestycji, którą Radni również otrzymali podana jest kwota 11 445 000,00 zł. 

Odpowiadając Wójt Gminy powiedział, że musi to sprawdzić i wtedy odpowie na pytanie. 

Wobec braku pytań, Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

AD 15. INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY NA TEMAT DZIAŁALNOŚCI 
W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal poinformował, że uczestniczył wspólnie 

z Wójtem w Zebraniu Delegatów Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal przekazał informację o uchwale 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie, i zawartej w niej pozytywnej opinii 

o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego Gminy Stargard planowanego na 2018 

rok. Kolejną uchwałą, o której poinformował Przewodniczący Rady Gminy, jest uchwała 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania 

opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Stargard za 2017 rok wraz informacją 
o stanie mienia, która pozytywnie opiniuje sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy 

Stargard za 2017 rok wraz informacją o stanie mienia. 

Przewodniczący poinformował zainteresowanych, że jeżeli chcą mogą się zapoznać 
z przedmiotowymi uchwałami. 

Przewodniczący Rady Gminy Edward, Kosmal wobec braku pytań, przeszedł do kolejnego 

punktu obrad. 

AD 16. ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE RADNYCH 

Brak interpelacji. 

AD 17. WOLNE WNIOSKI I ZAPYTANIA 

Radna Wiesława Kuśnierz zapytała czy zostały już podzielone środki na sport w tym roku. 

Odpowiadając Zastępca Wójta Jerzy Makowski powiedział, że podział jest w trakcie 

i z tego, co wie do dnia dzisiejszego komisja jeszcze pracuje. Natomiast Radna Wiesława 

Kuśnierz zapytała czy komisja bierze pod uwagę zmiany drużyn w rozgrywkach, jeżeli chodzi 

o klasy. Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Grabski, i wyjaśnił, że 

wnioski są składane na cały rok, a rozgrywki kończą się w czerwcu. Następnie Radny 

Krzysztof Kowalczyk powiedział, że jeżeli chodzi o spadek drużyny w trakcie sezonu 

rozgrywkowego jest to dla niej kara. W następstwie tego tematu rozwiązała się dyskusja na 

temat przydzielania środków. Przewodnicząca Komisji Sylwia Więcek powiedziała, żeby 

przyspieszyć przydzielanie środków i wcześniej zorganizować konkurs tak by kluby miały 

wcześniej środki. Natomiast Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Grabski wyjaśnił, 

że część klubów korzysta również z dofinansowania ze Starostwa i składa wnioski do końca 

czerwca, a środki otrzymuje na koniec stycznia lub w lutym. 

Wobec wyczerpania tematu Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal powrócił 

ponownie do punktu 18 porządku obrad. 

AD 18. SPRAWY RÓŻNE 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal oddał głos Sołtys sołectwa Grzędzice Pani 

Barbarze Jaroszek, która najpierw odniosła się do przydzielania środków na kluby sportowe 

i wyjaśniła, że komisja przydzielająca środki na sport, której jest również członkiem bierze 

nie tylko pod uwagę rozgrywki ligowe, ale i wielkość drużyn, czyli liczbę osób w klubach. 

Następnie Sołtys w imieniu Rady Sołeckiej odniosła się do zgłoszenia stanu i nieporządku na 

placu zabaw w Grzędzicach przy świetlicy, przez Radnego Macieja Lipkę na ostatniej sesji, 

które uraziło Radę Sołecką oraz osoby zaangażowane, dbające i udzielające się w pracach na 

terenie sołectwa. 
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Odnosząc się do zarzutu Radny Maciej Lipka powiedział, że jego zgłoszenie dotyczyło 

stanu bezpieczeństwa na palcach zabaw. 

W następstwie tych wypowiedzi doszło do dyskusji na temat zaangażowania mieszkańców 

w działalność sołectw i obowiązków przybywających sołtysom. 

Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal poprosił Wójta 

Gminy o wyjaśnienia dotyczące różnicy w kosztach inwestycji budowy drogi w Grzędzicach, 

o którą wcześniej pytał Radny Mariusz Sikorski. Natomiast Wójt Gminy Kazimierz 

Szarżanowicz poprosił, aby wyjaśnień udzieliła poproszona przez niego, Pani Beata Wilk 

Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 

Pani Beata Wilk wyjaśniła, że w ubiegłym roku była zaplanowana łączna kwota 12,200 mln 

zł. Była to kwota wynikająca z pierwotnych koncepcji i dopiero pod koniec grudnia wpłynął 
projekt końcowy na kwotę 14,100 mln zł. W związku z tym, że budżet był jakby zakończony 

i nie można było wnosić zmian stąd przetargi były już ogłaszane jakby na wykonawstwo, na 

kwotę 11,450 mln zł po odjęciu kosztów kosztorysu, wykupu gruntów wynikających z tych 

kalkulacji. 29 marca została zatwierdzona zmiana w budżecie do 14,100 mln zł na realizacje 

tego zadania. Natomiast II przetarg był ogłoszony 12 marca, stąd też ta kwota 11,445 mln zł 

została w zapisach tego ogłoszenia, przeznaczonej kwoty do realizacji. Natomiast w tej chwili 

ogłaszając kolejny przetarg będzie informacja, że jest to kwota ok. 13,5 mln zł na realizację, 
ale wniosek, który był sporządzany pod potrzeby wynikłe z tej oceny oferty, która wpłynęła 

był już z ujęciem tych 14 mln zł. Różnica ta jest wynikiem złożenia się terminów. 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal wobec braku innych spraw, przeszedł do 

kolejnego punktu obrad. 

AD 19. USTALENIE TERMINU NASTĘPNEJ SESJI 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal podał termin zwołania XL sesji Rady 

Gminy Stargard i terminy posiedzeń komisji, a mianowicie: 

− obrady XL sesji Rady Gminy Stargard na dzień 25 maja 2018 r. na godz. 10.00, 

− posiedzenie Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na dzień 21 maja 2018 r., 

− posiedzenie Komisji Socjalno – Porządkowej i Oświaty na dzień 22 maja 2018 r., 

− posiedzenie Komisji Rewizyjnej na dzień 23 maja 2018 r., 

zaś godziny posiedzeń poszczególnych komisji ustalą ich przewodniczący. 

AD 20. ZAMKNIĘCIE OBRAD SESJI 

Przewodniczący Rady Gminy Stargard Edward Kosmal wobec wyczerpania porządku 

obrad podziękował wszystkim za udział i o godzinie 13.43, zamknął obrady XXXIX sesji 

Rady Gminy Stargard. 
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